



Martin A. Cudjoe

Ghana

"Meine Arbeit erforscht die Beziehung zwischen organischen und anorganischen Objekten. Mit meinem Interesse an Zeichentrick, Science-Fiction-Filmen und Animationen schaffe ich originelle außerirdische Figuren in Mischtechnik, indem ich Teile von technischen Objekten mit Körpern von Insekten, Reptilien, Amphibien und Pilzen verbinde. Ich betrachte diese skurrilen Figuren als Organismen, die sich durch Mutation und Evolution entwickelt haben."

*1996. Martin A. Cudjoe hat einen BA in Bildender Kunst von der Kwame Nkrumah University of Science and Technology, Kumasi, Ghana (2017–2021).

"My work explores the relationship between organic and inorganic objects. With my interest in anime, sci-fi movies and animation, I create original extraterrestrial characters in mixed media by fusing parts of technological objects with bodies of insects, reptiles, amphibians and fungi. I see these whimsical characters as organisms that have developed through mutation and evolution."

*1996. Martin A. Cudjoe holds a BA in Fine Arts from the Kwame Nkrumah University of Science and Technology, Kumasi, Ghana (2017–2021).



Buttushube, 2023, Acryl und Holzkohle auf Leinwand, 121 x 243 cm
Buttushube, 2023, acrylic and charcoal on canvas, 121 x 243 cm